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cat i Reglament de la Mutual Mèdica darrera- 
ment aprovats.

Es canvien impresions referents a là propera 
Assamblea de delegats i es dona compte d’unes 
proposicions presentades per la S. C. referent a 
la constituciô d’un segur mutu social contra la 
tuberculosis Altre, denianant que el contingut 
del Butlleti, s’amplii amb ternes cientifics de me
dicina social. Altre, demanant que tots els com- 
panys avisin a les Comarcals respectives els cas- 
sos que coneguin de farmacèutics que fan actes 
d’intrusisme. I una darrera proposiciô demanat la 
“Constituciô d’un tribunal de deontologia.”

I s’aixeca la sessiô a les 24 hores del mateix 
dia de començada.

Acta nüm. 204.

A les 22 hores del dia -25 de Maig de 1925 
es reuneix el Conseil, amb assistència dels doc- 
tors Puig i Sais, Moli, Busquet, Mestre Puig, 
Riba de Sanz, Proubasta, Marti i Riera, presi- 
dint el Dr. Puig i Sais i actuant dé Seceretari 
el Dr. Busquet.

Oberta la sessiô s’excusa l’assistència del doctor 
Ros.

Es llegeix i s’aprova l’acta de la sessiô anterior.
El Président dona compte d’haver assistit en 

representaciô. del Sindicat, a la sessiô preparato- 
ria del homenatge al doctor Cardenal que va ce- 
lebrar-se el prop passat dia 15 ço que s’aprova.

S’acorda cumplimentar com es degut la dis- 
posiciô pubhcada en el B. O. del 19 del corrent, 
obligan't a totes les entitats a presente al Go- 
vern civil un model del segell de la entitat.

Es dôna compte de la correspondència de trà- 
mit.

Es dôna compte d’una comunicaciô del doc
tor Boni faci Mora demanant que el servei de 
ccbrament de crédits faci extensives les seves 
funcions de cobrament fins a suplir a n’els met- 
ges la necessitai d’un cobrador particular ; es- 
tablint una tarifa reduida per aquells comptes o 
crédits que es cobren normalment. S’acorda accep- 
tar en principi la idea formulada pel Dr. Bonifa- 
ci, deixant-lo sobre la taula per estudiar-ho amb 
més detenciô procurant la forma de portar-ho a 
la pràctica.

S’acorda contestar a la S. C. de Camp del 
Vallès informant-la de quin es el criteri del 
Conseil respecte a una questiô d’honoraris sobre 
la que se li consulta.

Es presenta un contracte d’iguala cqjllectiva 
firmat enjtfe el Dr. Joan Bultô Sagristà i l’Ajun- 
tament de Villalba dels Arcs, visât per la Secció 
Comarcal respectiva que es la de Gandesa, que 
s’aprova.

Es dona compte d’una proposiciô de la Secció

Comarcal d’Igualada per la propera Assamblea 
demanant que el Sindicat nomeni un advocat i 
procurador per a us gratuit de tots els associats 
en el assumptes que aquests es vegin obligats a 
presentar devant deis Tribunals de Justicia. Se 
acorda presentar-ho a la propera Assamblea per 
la seva discussiô.

Es dôna compte d’una comunicaciô de la S. C. 
de Reus participant el nomenament de la nova 
Junta Comarcal d’aquella Secció.

Es cridat a la sala de sessions el doctor Romà 
Drudis Barberà, pertanyent a la Secció Comar
cal del Ripollés, convocat expresament, atenent- 
se a lo preceptuat en el Reglament, régulant els 
tràmits a seguir per les exclussions del Sindicat. 
El président ordena la lectura del motius aile- 
gats per la Secció Comarcal, en el quais fona- 
rnenta la decissió de exclussió del soci esmentat; 
finida la lectura es concedeix la paraula al senyor 
Drudis per a exposar les raons en son descàrrec. 
Después de parlar extensament el doctor Drudis 
s’acorda seguir els tràmits reglamentaris aj or
nant la resolució definitiva de l’assumpte per la 
propera Assamblea: fent-li present el seu dret 
d’assistir a la mateixa. Seguidament el Dr. Dru
dis es retira de la sala.

Es dôna compte del conflicte surgit al poble de 
Catllar on una part de veïns dessitjen un altre 
metge a més del que ja hi exerceix Dr. Eugeni 
Fres Roig i d’una comunicaciô d’aquest demanant 
I’intervenció del Sindicat. S’acorda traslladar 
l’assumpte a la Secciô Comarcal per a la deguda 
informado.

Es dôna compte d’haver-se rebut l’informaciô 
del company Battistini referent a la questiô pen*- 
dent entre els metges de la capital de Tarragona. 
Acordant-se que obrant ja totes les dades en po
der d’aquest Conseil es deixi l’assumpte sobre 
la taula per que tots el individus del mateix 
tinguin temps suficient per a estudiar-ho i resol- 
dre en una propera reunió.

El Président dôna compte de la visita celebra
da a la S. C. de Tortosa. Comença manifestant 
que degut a l’importància d’aqueixa S. C. i a 
la trascendènda que representa va pel Sindicat 
la seva reorganitzaciô, a precs dels companys 
dessignats per a celebrar la visita s’havia agrégat 
a la comissió nomenada, amb l’unie desitg de que 
el Sindicat hi fos representat amb la seva máxima 
autoritat que representa el càrrec que ocupa. El 
Conseil aprova peir unanimitat l’actitud de la 
presidèneia, congratulant-se de tant acertada de
cissió. Seguidament, explica el résultat de la reu
nió, que fou altament satisfactoria, obtenint-se 
la reorganitzaciô de la Secciô dintre del major 
entusiasme rebent una infinitat de proves d’ad- 
hesiô a l’obra del Sindicat, fent remarcar l’en-


